
Protokół Nr 20/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św.  
w dniu 29 lutego 2012 r.  godz. 13.00 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - Zbigniew Moskalewicz 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia: 

 
 
 

I. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Pismo Pana ................ w sprawie 
likwidacji pawilonu handlowego 
(sprzedaŜ zniczy) w pasie drogowym 
ulicy Granicznej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Komisja Samorządowa RM w dniu  
29 lutego 2012 r . na swoim posiedzeniu 
rozpatrywała sprawę Pana ....................... 
dot. pozostawienia punktu sprzedaŜy zniczy 
przy cmentarzu komunalnym (brama 
boczna) w pasie drogowym ul. Granicznej.  
Członkowie komisji wysłuchali stanowiska -
obecnego na posiedzeniu - Pana 
.................... Pan .................. przedstawił 
komisji swoją sytuację zarówno zdrowotną, 
jak i finansową. Powiedział,  
Ŝe jest emerytem i inwalidom. Jego Ŝona 
równieŜ ma powaŜne kłopoty zdrowotne,  
a ich głównym źródłem utrzymania- oprócz 
niskiej emerytury – jest dochód ze sprzedaŜy 
zniczy przy cmentarzu komunalnym. Pan 
................... powiedział, Ŝe 6 lat temu - 
chcąc ratować swoją sytuację zwrócił się do 
Urzędu Miasta w Ostrowcu Świętokrzyskim 
o pozwolenie na ustawienie kiosku w pasie 
drogowym ul. Granicznej przy cmentarzu 
komunalnym, w którym prowadził i 
prowadzi do chwili obecnej punkt sprzedaŜy 
zniczy. Pan ............. dostał w/w pozwolenie, 
a w przypadku wygaśnięcia zezwolenia miał 
usunąć kiosk lub na 14 dni przed końcem 
pozwolenia wystąpić ponownie o jego 
przedłuŜenie. Taka umowa i sytuacja trwała 
do końca 2011 r. Obecnie Pan ................. 
nie uzyskał zezwolenia na dalsze 
prowadzenie swojej działalności. 
Ostatecznie pozwolono mu na prowadzenie 
sprzedaŜy zniczy w przedmiotowym pomie 
–szczeniu do 31 marca 2012 r.  Na zako-
ńczenie swojej wypowiedzi Pan ............ 
zwrócił się do członków Komisji 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

zwrócił się do członków Komisji 
Samorządowej o wstawiennictwo w Jego 
sprawie u Prezydenta Miasta Ostrowca Św. 
(w załączeniu dokumentacja zdrowotna 
Państwa ....................... i korespondencja  
z Urzędem Miasta).   
Następnie głos zabrał przedstawiciel 
Wydziału Gospodarki Komunalnej UM –  
p. Piotr Mazik, który odczytał pismo 
adresowane do Przewodniczącego Rady 
Osiedla „Kolonia Robotnicza” p. Andrzeja 
Pałki. Pismo to zawiera wyjaśnienia kwestii 
formalnych dot. sprawy p. ......................... 
(w załączeniu do protokołu). Pan P. Mazik 
powiedział równieŜ, Ŝe w związku z 
kolejnym wnioskiem p. ......................,  
w którym opisał swoją trudną sytuację -  
Prezydent Miasta wyjątkowo zezwolił na 
pozostawienie w/w pawilonu do dnia 31 
marca 2012 r. z zaznaczeniem, iŜ jest to 
termin ostateczny. W świetle obowią-
zujących przepisów prawa niemoŜliwe jest 
dalsze pozostawienie obiektu w pasie 
drogowym. Z zastosowania - przez Prezy-
denta Miasta - wyjątku wobec p.  
........... w kwestii przedłuŜenia obecności 
pawilonu nie moŜna uczynić reguły i 
przedłuŜać terminu w nieskończoność. 
Byłoby to nieuczciwe wobec innych 
wnioskodawców zainteresowanych 
umieszczeniem obiektów, którzy uzyskali 
decyzje odmowną na podstawie tych 
samych przepisów, które równieŜ 
obowiązują p. ................... Zarządca drogi 
nie moŜe w nieskończoność tolerować 
samowoli przedsiębiorcy wbrew obowią-
zującym przepisom.  Obecny równieŜ na 
posiedzeniu komisji Wiceprezydent Miasta 
– p. Paweł Górniak powiedział, Ŝe  
z ludzkiego punktu widzenia, bardzo 
współczuje Państwu ................................., 
ale Gmina jest zobowiązana do działania  
i podejmowania decyzji zgodnie z obowią-
zującymi przepisami prawa. Prezydent 
Miasta do chwili obecnej – biorąc pod 
uwagę aspekt ludzki – szedł Państwu 
................ „na rękę”. Ale niestety, sytuacja 
doszła juŜ do takiego momentu,  
Ŝe naleŜy ją definitywnie rozwiązać.  
Obecny na obradach Komisji Samorządowej 
Prezes Zakładu Usług Pogrzebowych  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- przedstawienie propozycji Radców 
Prawnych Urzędu Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego dot. nowego statutu 
rad osiedli; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prezes Zakładu Usług Pogrzebowych  
p. Stanisław Dudek oświadczył, Ŝe  
rzeczywiście w świetle obowiązującego 
planu zagospodarowania przestrzennego, 
pawilon handlowy Państwa ....................... 
nie moŜe funkcjonować w dotychczasowym 
miejscu (boczna brama cmentarza komu-
nalnego). W przyszłości planuje się 
wybudowanie - w tej części cmentarza - 
pawilonów handlowych z prawdziwego 
zdarzenia. Takie działanie będzie moŜliwe 
po uzyskaniu zezwolenia na budowę. W mo-
mencie, gdy te pawilony juŜ powstaną –  
p. ..................... będzie mógł się ubiegać  
o pozyskanie takiego lokalu pod swoją 
działalność. Poza tym, Prezes Dudek  
oświadczył , Ŝe nie ma Ŝadnych zastrzeŜeń 
do pracy i działalności p. .....................  
 
Członkowie komisji po wysłuchaniu 
stanowisk zainteresowanych stron -  
w wyniku dyskusji  - postanowili zwrócić 
się z wnioskiem do Prezydenta Miasta  
o umoŜliwienie pozostawienia przedmio-
towego punktu handlowego, który stanowi 
własność p. ................................, do 
momentu wybudowania nowych pawilonów 
handlowych w tej części cmentarza przez 
Zakład Usług Pogrzebowych w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. (wniosek w załączeniu  
do protokołu). 
 
 
 
Przewodniczący Komisji Samorządowej  
p. Zbigniew Moskalewicz poinformował 
członków komisji, iŜ w dniu 21 lutego 
odbyło się spotkanie Prezydium Rady 
Miasta, Radców Prawnych UM oraz 
Przewodniczącego Komisji Samorządowej 
w sprawie omówienia propozycji do nowego 
statutu jednostek pomocniczych RM – rad 
osiedli. Propozycje, które zostały 
przedstawione przez Radców Prawnych UM 
zawarte są w projekcie nowego w/w aktu 
prawnego. (w załączeniu do protokołu). 
Członkowie komisji otrzymali równieŜ 
opinię prawną Zespołu Radców Prawnych 
UM w powyŜszej sprawie. (w załączeniu do 
protokołu). 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
II. 

 
 
 
 
 
 
 
 
- spotkania sprawozdawcze Rad 
Osiedli za 2011 r. 
 
 
 
 
Sprawy róŜne.  
 

Pan Z. Moskalewicz poprosił zebranych, 
aby zapoznali się z przedłoŜonymi 
materiałami dot. rad osiedli, poniewaŜ na 
kolejnym posiedzeniu komisji, zostaną 
podjęte ostateczne decyzje w sprawie 
funkcjonowania i obowiązywania zapisów 
nowego statutu jednostek pomocniczych.  
 
Członkowie komisji wymienili się 
spostrzeŜeniami z przebiegu dotychcza-
sowych spotkań sprawozdawczych rad 
osiedli za 2011 r.  
 
 
Nie zgłoszono Ŝadnych spraw.  
 
 
 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  
 
Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 
 
 
Protokołowała:                                                Przewodniczył: 
 
mgr Eliza Kaniewska                                                         Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  
         Zbigniew Moskalewicz 
 
 


